



## Protokoll från Styrelsemöte i Örvikens byaförening. 894701-8134.

Plats/Tid: Folkan 2024-10-20 kl. 18:30

Närvarande: På plats: Östen Hansson, Erik Wikström, Mattias Albertsson, David Albertsson, Lars-Anders Burman, Hans Boman

### Agenda:

1. Ordf Östen, öppnade mötet med att hälsa alla välkomna.
2. **Val av sekreterare.** Hans
3. **Val av Justerare.** Mattias
4. **Godkännande av dagordning.** Godkändes.
5. **Genomgång av föregående styrelsemötesprotokoll.** Godkändes.
6. **Ekonomi.**
  - a) Saldot är ca: 17.000 kr. Vi väntar på våra bidrag 21.700 kr + 27.500 kr för Ny-Ön och Vandringsleden som vi lämnat in.
  - b) Driftsbidrag från kommunen, bla Latrinbidrag, kommer i november. Det kommer att bli förändrat när vi nu har behov av slamtömning istf Utedassets Latrintunnor.
  - c) - Kulturhistoriskt arbetet med Vandringsleden i Örviken är nu klar och invigd, 14 sept, bidragsansökan inskickad.
    - Utbyggnaden av småbåtshamnen är också färdig för hösten, Bojstenar hämtade för vårens arbete till "förlängningsbryggan", Kättingar och bultar behövs åxå. Ska vi ordna Y-bommar är frågan. Östen försöker förlänga Bidragsansökans datum och Erik sammanställer kostnaderna för Småbåtshamnen.
    - Upprustningen av Nyön. Anläggningsplattformen levererad. Bastuaggregat lovade Kommunen återkomma med.
    - Vi ingår nu i LONA-Projektet "Upptäck sportfisket i Bottenvikens kust". Där har Nicklas Björngrim tagit på sej Projektledarrollen.
    - Vi beslutade också att föreningen Örviks bryggan bör ingå som en sektion i Byaföreningen. Tas upp på Årsmötet
    - Vi måste också ta fram en arbetsgrupp för Hockeyplanen för kommande år.

## 8. Diskussion och beslut kring arbeten och projekt

- Belysning mot hockeyplanen, Hans har fått godkänt en kostnad för 1.200 kr per belysning, = 3.600 kr
- Bord vid Badplatsen bör renoveras, vi kollar med Benny att använda bräder som är över från från Brygganläggningen
- Kiosken behöver snyggas till, ev. Bygdemedel kan behövas. Östen har kollat med Kjell Magnusson och kommer att få ett förslag hur. Då tar vi beslut efter detta.

## 9. Rapport om Utvecklingsprojektet

- Östen redogjorde för projektet, Hur Örviken kan växa. Örviken 2030, information från Projektgruppen kommer i Januari.

## 10. Sektioner och sektionsansvariga

- Vi behöver gå genom Sektionerna och se över de ansvariga. Viktigast är nu Hockeysektionen, David kollar med Benny E.

## 11. Övrigt

- Vi har skickat in en skrivelse till Förbifart Skellefteå gällande E4'an
- S-Föreningen kommer att ha ett Öppet möte 30 Oktober, Tomas Teglund från Skellefteå Kommuns Support och Lokaler.
- Folketshusföreningen försöker gå vidare med Solcellsinstallation, väntar på Offert från Skekraft

Nästa möte: Söndag 241124

10. **Avslutning** Ordföranden David, tackade deltagarna för visat intresse, och mötet avslutades. Vid protokollet **Hans Boman**